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Keski-Satakunnan vammaisneuvosto 
 
Yhteiskokous 
Aika: 13.11.2024 klo 15:00-16:45 
Paikka: Eurajoen kunnanvirasto, Eurajoki-sali (Kalliotie 5) tai teams 
 
Muistio 
 
 Paikalla: 

Erja Simonen, Lounais-Suomen Lihastautiyhdistys ry, puheenjohtaja 
Nina Välimäki, Harjavallan seudun Invalidit ry, etä 
Markus Adenberg, Satakunnan neuroyhdistys ry, etä 
Satu Seppä, Eurajoen Kehitysvammaisten Tuki ry 
Riitta Tillqvist, Satakunnan näkövammaiset ry ja Satakunnan Kuulovammaiset ry 
 
Elina Heinilä, Eurajoki, sihteeri 
Birgitta Kause, Harjavalta, etä 
Riikka Lammi, Harjavalta 
Sari Ketola, Nakkila 
Sanna-Mari Piira, Kokemäki 
 
Mikael Tukiainen, nuorisovaltuusto, Harjavalta, etä 
Hilkka Ruuti, vanhusneuvosto, Harjavalta etä 
Pirjo-Riitta Tuomela, kaupunginhallitus, Harjavalta, etä 
 
Päivi Vuori, sivistys- ja hyvinvointijohtaja, Kokemäki 
Katja Törrönen, hallintojohtaja, Kokemäki 
Teemu Nieminen, kaupunginjohtaja, Kokemäki  
Paavo Valtanen, vanhusneuvosto, Kokemäki 
Sanna Kuhlman, sivistys- ja hyvinvointilautakunta, Kokemäki etä 

 
Taisto Laakso, vanhusneuvosto, Eurajoki 
Vesa-Pekka Leino, sivistysjohtaja, Eurajoki 
Sami Nummi, tekninen johtaja, Eurajoki, poistui klo 15.45 
Elina Heinonen, varhaiskasvatusjohtaja, Eurajoki 

 
1. Kokouksen avaus, puheenjohtaja avasi kokouksen ja toivotti osallistujat tervetulleiksi klo 

15. 
2. Keskustelua yhteistyön kehittämisestä 

Käytiin keskustelua kuntien viranhaltijoiden ja päättäjien sekä vaikuttamistoimielinten 
yhteistyöstä. Nostoja:  
- Pidettiin tärkeänä, että yhteistyötä tehdään viranhaltijoiden, päättäjien sekä 

vaikuttamistoimielinten välillä. 
- Yhteydenpito ja tiedonkulku tulee olla sujuvaa ja vaikuttamistoimielinten mielipidettä 

tulee kuulla heitä koskevissa asioissa. Esimerkiksi kuntien rakentamishankkeissa tulee 
ottaa vaikuttamistoimielimet mukaan jo suunnitteluvaiheessa. 

- Nuoriin, ikäihmisiin ja vammaisiin liittyvissä asioissa on otettava 
vaikuttamistoimielimet hyvissä ajoin mukaan päätöksentekoon ja kutsuttava tarpeen 
mukaan kokouksiin. 

- Keskusteltiin myös siitä, minkälaisia päätöksentekorooleja eri vaikuttamistoimielimillä 
on eri kunnissa. Osassa kunnista on lautakunta- ja kunnanhallituspaikkoja esim. 
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nuorisovaltuustoilla, osassa taas ei paikkoja ollenkaan. Nostettiin tärkänä asiana se, 
että vaikuttamistoimielimiä kuullaan heitä koskevissa asioissa, vaikka heillä ei 
lautakuntapaikkoja olisikaan. Esimerkiksi ajankohtaisissa asioissa voidaan kutsua 
vaikuttamistoimielimen edustaja mukaan tarvittaessa. 

 
3. Keski-Satakunnan kuntien vanhusneuvostojen sekä nuorisovaltuustojen 

puheenjohtajien lyhyet puheenvuorot ajankohtaisista asioista.  
 

Nakkila 
Nuorisovaltuusto:  
Ei edustajaa paikalla. 

 
Vanhusneuvosto:  
Ei edustajaa paikalla. 

 
Eurajoki 
Vanhusneuvosto/Taisto Laakso: 
Tärkeänä pidetään tiedon siirtymistä vanhusneuvostosta suoraan kuntalaisille ja erityisesti 
ikäihmisille. Välillä tuntunut, että vanhusneuvoston rooli päätöksenteossa ollut 
hampaatonta ja ollut turhautuneisuutta. Muutosta kaivataan. 

 
Nuorisovaltuusto: 
Ei edustajaa paikalla. 

 
Harjavalta 
Vanhusneuvosto/Hilkka Ruuti: 
Järjestetty ohjelmaa mm. vanhustenviikolle ja muutenkin aktiivista tekemistä ja 
toimintaa. Otettu kantaa mm. seinoritalo-hankkeeseen. Palveluopas ikäihmisille tulossa 
opinnäytetyönä. 

 
Nuorisovaltuusto/Mikael Tukiainen: 
Vaalit tulossa joulukuussa, on tuotu nuorten asioita esille ja päästy vaikuttamaan asioihin, 
jotka koskevat nuoria, mm. yläkoululle saatu sohvat ja ulkopenkit. Käyty erilaisissa 
tilaisuuksissa kertomassa toiminnasta. Ovat järjestäneet mm. harjavaltalaisille nuorille 
ilmaisen matkan Powerparkiin. 
 
Kokemäki 
Vanhusneuvosto/Paavo Valtanen: 
Kokemäen vanhusneuvoston järjestänyt tapahtumia mm. vanhustenviikolle ja ottanut 
kantaa erilaisiin hankkeisiin. Muistettava, että yksittäinen ikäihminen on linkki kuntien ja 
hyvinvointialueiden välillä, heille palveluita tehdään. Vanhusneuvosto toimii tässä välissä 
ajaen ikäihmisten etuja. 
 
Nuorisovaltuusto: 
Ei edustajaa paikalla. 

 
4. Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 16.45. 
 

 
Puheenjohtaja   Sihteeri 
Erja Simonen    Elina Heinilä 


